
Beretning fra K-udvalget – Generalforsamling 6. marts 2025 
 
Jeg det seneste år haft fornøjelsen af at besidder posten som formand for K-udvalget. 
 
Udvalgets opgaver består blandt andet af at: 
 
• Planlægge og gennemføre sportslige arrangementer for K-afdelingen   
• Ansvar for / sikre at k-strategien implementeres, evalueres og opdateres 
• Ansvar for at forældre uddanner sig som officials ud fra uddannelsespolitikken 
 
Sportsligt har svømmerne i det forgange år deltaget i bl.a.: 
 

 De yngste i begynderstævner og de ældre i Midt-Vest Cup 
 Limfjords Cup i Struer 
 Midsommer Cup i Ikast 
 Sparkassen Thy Cup i Thisted 
 Vestkyst Cup I Esbjerg 
 Herning Grand Prix 
 Regionsmesterskabet i Ikast 

 
Derudover satte en del af vores svømmere kravtider til: 
 

 Danish Open 
 Vestdanske mesterskaber – Kort og langbane i Aarhus og Esbjerg 
 Danske mesterskaber 

 
Vi havde et hold på 17 svømmere afsted til det åbne Hold DM i Frederikssund hvor det blev til en flot 
bronzemedalje 
 
For andet år i træk havde vi sidste sommer fornøjelsen af at være vært for DMÅ Lang. 
 
Træningslejre blev til 2x udland. Det skyldes at det er valgt at flytte udlands turen fra uge 7 til uge 42. 
 

 Tyrkiet i uge 7 
 Calella i uge 42 

 
I forhold til K-strategien, er der i det forløbne år blevet arbejdet med at få nedskrevet målsætninger for de 
enkelte hold. Det er et arbejde der er foregået i samarbejde med House of Sports og Holstebro Elitesport. 
 
 
Officials 
Omkring officials kan det næsten ikke nævnes for tit, at det er vigtigt at vi hele tiden får uddannet nye 
officials således vi er mange til at fordele stævnerne imellem. Der er meget fokus på at vi som klub deltager 
med det antal officials der er krav om. Manglende officials medføre bøde eller i yderste konsekvens 
udelukkelse fra stævne. 
 
Skulle der sidde nogen iblandt jer der kunne have mod på at blive en del af K-udvalget og tage del i arbejdet 
heri, så kunne det være rigtigt godt. Vi er pt. Underbemandet i udvalget. 
 
Sidst en tak til for en rigtig god indsats og et godt samarbejde til medlemmerne i udvalgt. Håber I er klar på 
at tage et år mere. 


